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Hei Ingrid, 
  
og takk for meget godt gjennomført informasjonsmøte fra deg og din kunnskapsrike kollega. 
  
Eneste jeg savnet var anledning til å følge opp med spørsmål på direkten, men takker for 

anledning til å følge opp på denne måten. 
  
Mitt anliggende gjelder stykket mellom der A1 og A2 begynner og ned til der veien til 

golfklubben og boligfeltet Beitingen begynner. kanskje det farligste strekket idag. 
  
Utifra trafikktallene har jeg en mistanke om at mye av trafikken skal av på denne 

avkjørselen og således vil fortsette å bruke gamleveien, slik buss og søppelbiler vil gjøre, 

uansett alternativer A og B. Det er betenkelig i seg selv, men jeg er enda mer betenkt på at 

dere tenker at gang- og sykkelvei ikke trenger å bygges langs A alternativet, men kan bruke 

gamlevegen. Det blir en farlig miks er jeg redd for. 
  
En annen sak, blir gamlevegen stengt for gjennomkjøring for andre enn dem som skal til 

Beitingen/Badeplassen/Golfbanen og lokalboende hytte- og huseiere? Hvis ikke er jeg 

bekymret for at mange vil fortsette å bruke gamlevegen. 
  
Hilsen 
  
Knut Skaar 
Rosslandsvegen 1153 (hytte på Eidshaugane. 
Mobil: 91175676 
  


